



**DAKAR 2021 ADDITIF N°6**  
**BIKE – QUAD REGULATIONS / REGLEMENT MOTO-QUAD**

**From: International Jury**

**Additif N°6**

**To: All competitors /Tous les concurrents**

---

**Reference to article 80.18.2 of the World Championship Regulations defining the assistance authorized in the road section sector**

During stage 8, the Assistance and Race courses will be common between km 0 and km 36 of the road section B (between km 400,5 and km 437 of the assistance route booklet). For safety reasons, assistance will only be allowed on this section at the service area located at km 5 of road section B - GPS coordinates 22° 00.102 N 44° 27.744 E.

**Référence à l'article 80.18.2 du Règlement du Championnat du Monde définissant l'assistance autorisée en secteur de liaison**

*Lors de l'étape 8, les parcours Assistance et Course seront communs entre le km 0 et le km 36 du tronçon routier B (entre le km 400,5 et le km 437 du carnet de route de l'assistance). Pour des raisons de sécurité, l'assistance ne sera autorisée sur ce tronçon qu'à l'aire de service située au km 5 du tronçon routier B - coordonnées GPS 22° 00,102 N 44° 27,744 E.*

Riyadh, le 09 Janvier 2021

Le président du Jury

Wulveryck Jean François